

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、本週六合併分家聚會將在梁弟兄家舉行，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。(6:00 pm Potluck, 7:00 pm 聚會)
This Saturday's home meeting will be held at Timothy Liang's house. Dinner will be served at 6:00 p.m. (potluck), and meeting starts at 7:00p.m.
- 四、我們將在本月三十日(下主日)舉行福音聚會，將由梁弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。
A gospel meeting will be held in the morning of April 30, Sunday. Brother Liang will preach the gospel. Please pray for the meeting and invite friends to come.
- 五、感謝神，我們親愛的錢弘弟兄將在今天晚間由廣州回美，願神保守並帶領弟兄平安歸來，一同追求事奉。
Praise the Lord, our dear brother Joseph Chien will come back from Guangzhou tonight. Please continue to pray for his safe return.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 10:00a.m. 擘餅聚會
福音班
10:45a.m. 信息聚會
兒童主日學

Sunday Worship

- Breaking of Bread
Gospel Class
Message Meeting
Sunday School

週二禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261
Website: www.east.casgv.org

尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,
and we will no longer be in disgrace."**

二〇〇六年四月二十三日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會：

沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會：

領詩：冷晶(464)

翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲

報告：沈保羅

主題：眼中的瞳人

一、保護與攪動巢窩

申 32:9 耶和華的分、本是他的百姓·他的產業、本是雅各。

申 32:10 耶和華遇見他在曠野荒涼野獸吼叫之地、就環繞他、看顧他、保護他、如同保護眼中的瞳人。

申 32:11 又如鷹攪動巢窩、在雛鷹以上兩翅搨展、接取雛鷹、背在兩翼之上、

二、保護與翅膀的蔭下

詩 17:7 求你顯出你奇妙的慈愛來·你是那用右手拯救投靠你的、脫離起來攻擊他們的人。

詩 17:8 求你保護我、如同保護眼中的瞳人·將我隱藏在你翅膀的蔭下、

三、摸你們的就是摸他眼中的瞳人

亞 2:8 萬軍之耶和華說、在顯出榮耀之後、差遣我去懲罰那擄掠你們的列國·摸你們的、就是摸他眼中的瞳人。

亞 2:9 看哪、我〔或作他〕要向他們掄手、他們就必作服事他們之人的擄物、你們便知道萬軍之耶和華差遣我了。

April 23, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng

Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang

Announcer: Paul Shen

Sermon: THE APPLE OF HIS EYE

I. Protection and Stir up Nest

Deu 32:9 For the LORD's portion is his people, Jacob his allotted inheritance.

Deu 32:10 In a desert land he found him, in a barren and howling waste. He shielded him and cared for him; he guarded him as the apple of his eye,

Deu 32:11 like an eagle that stirs up its nest and hovers over its young, that spreads its wings to catch them and carries them on its pinions.

II. Protection and Shadow of Wings

Ps 17:7 Show the wonder of your great love, you who save by your right hand those who take refuge in you from their foes.

Ps 17:8 Keep me as the apple of your eye; hide me in the shadow of your wings

III. Touches the Apple of His Eye

Zec 2:8 For this is what the LORD Almighty says: "After he has honored me and has sent me against the nations that have plundered you--for whoever touches you touches the apple of his eye--

Zec 2:9 I will surely raise my hand against them so that their slaves will plunder them. ""